
PROTOKÓŁ Nr  1/16 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 5 lutego 2016 roku 

 

 

 

5 lutego 2016 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w lokalu znajdującym się w budynku Straży Pożarnej w Wiżajnach. 

 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej   

Nieobecny: Pan Andrzej Jurgielewicz  

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                 

                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma    – Przewodnicząca Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

 

1. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny: Pan Andrzej Łanczkowski 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu wziął udział radny Pan Ignacy Szeraszewicz. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy   

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
05 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

 



2 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów  

w postępowaniu rekrutacyjnym do punktu przedszkolnego, oddziałów 

przedszkolnych przy szkole podstawowej oraz klas pierwszych szkoły 

podstawowej i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Wiżajny  

dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego członkom Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy 

Wiżajny za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Wiżajny. 

6. Sprawa funduszu sołeckiego. 

7. Zaopiniowanie Planu Rozwoju Lokalnego. 

8. Zaopiniowanie Strategii Rozwoju Gminy Wiżajny na lata 2016-2025  

z perspektywą do 2030 r. 

9. Rozpatrzenie pisma radnego Pana Ignacego Szeraszewicza. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2016-2027. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Wolne wnioski.  

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 
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Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu 

rekrutacyjnym do punktu przedszkolnego, oddziałów przedszkolnych przy szkole 

podstawowej oraz klas pierwszych szkoły podstawowej i gimnazjum prowadzonych przez 

Gminę Wiżajny dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zmiana ustawy 

wprowadziła nowe zasady rekrutacji i należy to dostosować do obowiązujących przepisów. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 

członkom Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Wiżajny za udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną  

lub Gminę Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wpłynęło pismo  

od prezesa OSP o podniesienie stawek. Dodał, że wcześniejsze stawki ustalone były w 2008 r. 

Wyjaśnił, że strażakom nie były płacone pieniądze za czas, który poświęcali na szkolenia. 

Dodał, że szkolenia narzucane są przez Suwałki. Stwierdził, że on proponuje zróżnicować 

opłatę, bo w innych gminach jest to uregulowane i chce, żeby kwota za godzinę akcji 

wynosiła 20 zł. 

 Radny Pan Sławomir Przekop zapytał, ile w ciągu roku gmina wypłaca za akcję. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że niedużo, ale jego 

zdaniem należy ustalić taką stawkę i trzeba się cieszyć, jak będzie komu jechać do akcji. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

  

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawa funduszu sołeckiego. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że takiego funduszu nie 

było i jego zdaniem nie powinno go być. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za niewyodrębnianiem funduszu sołeckiego. Za niewyodrębnianiem funduszu oddano 

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Następnie przewodniczący posiedzenia odczytał projekt uchwały i zapytał członków Komisji 

o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za  pozytywną 

opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie Planu Rozwoju Lokalnego. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że plan jest jeszcze 

robiony. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że Komisje będą 

mogły zaopiniować plan, jak go otrzymają, a teraz trudno opiniować coś, czego nie ma.  

 

 

 

Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie Strategii Rozwoju Gminy Wiżajny na lata 2016-2025 z perspektywą  

do 2030 r. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że Komisja nie jest  

w stanie wydać opinii, gdyż radni muszą najpierw zapoznać się z dokumentem, a dopiero 

później mogą wydawać opinie.  

 

 

 

Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Rozpatrzenie pisma radnego Pana Ignacego Szeraszewicza. Następnie odczytał pismo 

(załącznik Nr 8). 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że nikogo za poglądy nie można karać. 

Dodał, że on wie o tym, że większość decyduje, ale niech tak większość decyduje o rozwoju 

gminy, a nie o tym, żeby kogoś karać. Stwierdził, że ma inny punkt widzenia w niektórych 

sprawach i to nie powinno być powodem, dla którego ma być w jakiś sposób 

dyscyplinowany. Dodał, że nie wszedł z komitetu reszty radnych, tylko ze swego i może mieć 

inne poglądy. 

 Radny Pan Sławomir Przekop powiedział, że nikt nie każe zmieniać poglądów ani nikt 

ich radnego nie odbiera. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że każdy ma prawo mieć swoje zdanie. 

Dodał, że własne zdanie radnego nie było powodem wykluczenia z komisji infrastruktury. 

Wyjaśnił, że każdy szanuje jego zdanie, a radny odbiera to w taki sposób, że tylko on walczy 
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o demokracje i tylko jego pomysły są dobre. Dodał, że każdy ma swoje zdanie i rad radni się 

zgadzają ze sobą, a raz nie. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy to coś złego, że on walczy o tą drogę,  

bo konstytucja pozwala mu na to. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że konstytucja pozwala też na to,  

żeby radny nie był członkiem komisji.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że został  usunięty za to, że chciał coś 

zrobić i o coś walczył.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że właśnie nie za to, 

tylko za to, że opowiada o tym, że ktoś go dyskryminuje i że tylko on walczy o coś.  

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że radnym nie podoba się sposób w jaki Pan 

Szeraszewicz chce coś zrobić. Dodał, że cały czas robi z siebie ofiarę i pokrzywdzonego  

i mówi, że tylko on o coś walczy i tylko on ma dobre pomysły. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za podtrzymaniem wykluczenia. Za podtrzymaniem wykluczenia oddano 11 głosów, 

przeciw oddano 1 głos, głosów wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził,  

że członkowie Komisji wyrazili opinię o podtrzymaniu wykluczenia radnego Pana 

Szeraszewicza z Komisji Infrastruktury. 

 

 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2016-2027. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany związane są  

z przeniesieniem wydatków inwestycyjnych związanych z hydrofornią. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wstępny koszt 

orientacyjny na oczyszczalnie ścieków to kwota 1,2 mln zł. Dodał, że dofinansowanie wynosi 

63,63% i jego zdaniem należy tą inwestycję realizować.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał,  

czy są jakieś uwagi. Z braku uwag poddał projekt pod zaopiniowanie. Za pozytywną opinią 

dla projektu oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła proponowane zmiany w budżecie 

gminy: 

1. Zwiększono dochody i wydatki związane ze zwrotem nienależnie pobranych świadczeń  

z pomocy społecznej w kwocie - 1 909,- zł. 
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2. Zmniejszono plan wydatków inwestycyjnych w dziale administracja publiczna w kwocie - 

39 854,- zł z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji technicznej na modernizację 

oczyszczalni ścieków w Wiżajnach. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał,  

czy są jakieś uwagi. Z braku uwag poddał projekt pod zaopiniowanie. Za pozytywną opinią 

dla projektu oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

 

 

Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Pan Andrzej Biedrzycki powiedział, że prowadzi firmę rodzinną i chciałby,  

aby jego dalszym rozwojem były odnawialne źródła energii. Dodał, że postawił już jeden 

wiatrak i ok. 1000 sztuk paneli fotowoltaicznych więc ma doświadczenie w tym temacie. 

Powiedział, że wytworzył się zły klimat jeżeli chodzi o wiatraki, a cała ściana wschodnia 

może otrzymać duże dofinansowania na odnawialne źródła energii. Wyjaśnił, że nabył  

ok. 4 ha gruntów na terenie naszej gminy, blisko obecnych wiatraków. Powiedział,  

że wskazane jest dzisiaj, aby tego typu inwestycje były realizowane we współpracy z lokalną 

społecznością.  Pan Andrzej powiedział, że jeżeli chodzi o odnawialne źródła energii  

to na dzień dzisiejszy dla tego terenu to albo wiatraki, albo fotowoltaika. Dodał,  

że może jeszcze temat małych biogazowi dla rolników. Powiedział, że nie powie na dzień 

dzisiejszy w jakim zakresie powinna iść współpraca, ale chce zatrudnić osobę, która będzie 

pisała dla niego projekty unijne. Dodał, że może udostępnić na swoim gruncie miejsce na 

panel informacyjny o gminie.  

Stwierdził, że fotowoltaika jest mniej opłacalna od energii wiatrowej, gdyż panele powinny 

podążać za słońcem i powinny być nachylone pod kątek 35
0
. Stwierdził, że on ma w swojej 

firmie panele i w miesiącach grudzień, styczeń to nie zdaje egzaminu, gdyż tego słońca jest  

za mało.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że bardzo dobrze,  

że Pan trafił do naszej Gminy, ale na dzień dzisiejszy niestety nie może udzielić konkretnej 

odpowiedzi, a jeżeli chodzi o energię wiatrową, to sprawa jest bardzo trudna. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że układ gminy jest 

bardzo rozstrzelony jeżeli chodzi o zabudowę i trudno jest znaleźć dogodne miejsce  

dla wiatraków. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trzeba znaleźć środki 

na pisanie projektów inwestycyjnych. Dodał, że z Lokalnej Grupy Działania będzie 500 tys. 

zł na każdą Gminę i on podał, że z tych pieniędzy będzie robione zagospodarowanie terenu 

przy szkole podstawowej i przy hali sportowej. wyjaśnił, że Gmina będzie musiała do tego 

dołożyć ok. 58 tys. zł.  Dodał, że zaproponował, aby zrobić zabezpieczenie Świetlicy 

Gminnej na rzecz bezpieczeństwa, czyli może np. jakieś kamery. 

 Radny Pan Sławomir Przekop zapytał, czy jest sens to robić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można otrzymać  

80 tys. zł i dołożyć tylko 5 tys. zł więc jego zdaniem trzeba to zrobić. Dodał, że z Lokalnej 

Grupy Rozwoju będzie ok. 300 tys. zł i z tego będzie robiona plaża.  

 Radna Pani Teresa Kuźma zapytał, czy może będzie coś robione przy tzw. „bojni”. 
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 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, czy ktoś będzie chciał leżeć na plaży przy samej 

drodze. Dodał, że na stadionie jest dużo więcej miejsca i jego zdaniem lepszy teren na 

budowę plaży.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on chce znać 

odpowiedź, gdzie ta plaża ma być. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za budową plaży przy tzw. „bojni”. Za oddano 3 głosy. Następnie zapytał o to, kto jest 

za budową plaży przy stadionie gminnym. Za oddano 9 głosów. Przewodniczący stwierdził, 

że członkowie komisji opowiedzieli się za plaża przy stadionie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w takiej sytuacji trzeba 

będzie zburzyć płot, który zagraża bezpieczeństwu i się już rozsypuje. Dodał, że rozmawiał 

również z Panią Falecką, która zgodziła się odsprzedać drogę prowadzącą do plaży, bo to był 

jej teren i gdyby to zagrodziła, to nie było by dojazdu do plaży. 

Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o drogi to szanse są małe, gdyż punktacja nie jest korzystna, 

gdyż można uzyskać 18 pkt, a np. za bezrobocie w powiecie otrzymamy 3 pkt, a inni dostaną 

5 więc tracimy do innych, bo resztę punktów każdy otrzyma taką samą. Stwierdził, że gmina 

składa 4 wnioski, oddzielnie na każdą drogę, żeby zabezpieczyć się przed sytuacją, że coś 

może się nie udać i przez jedną drogę odpadną wszystkie. Dodał, że udało się uzyskać 

porozumienie ze Starostwem Powiatowym, ale nie wiadomo, czy będzie ono dobre i czy 

uzyska się za nie jakieś punkty. 

Wójt powiedział, że jest jeszcze sprawa Pana Grygi, który cały czas chce, aby mu zapłacić  

za tą drogę. 

Wójt powiedział, że będzie również chciał, aby zabezpieczyć jakieś środki na przeniesienie 

dwóch pań z budynku po byłym posterunku, do budynku gimnazjum. Dodał, że zrobi 

kosztorys i przedstawi kwotę, która będzie potrzebna. Stwierdził, że jest teraz mowa  

o odtwarzaniu posterunków, to może przekazać ten obiekt na rzecz Policji, niech go sobie 

wyremontują.  

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że uregulował już temat 

wieczystego użytkowania. Dodał, że kwoty zostały zaktualizowane, część osób będzie płaciła 

dalej, a część wystąpiła o przekształcenie. Stwierdził, że należy również zastanowić się  

co z działką na tzw. „bojni” i co z tym budynkiem. Dodał, że on chciałby to sprzedać.  

 Komisje opowiedziały się za niesprzedawaniem tej działki. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, co z działką za Gimnazjum. 

Dodał, że można ją podzielić i sprzedać. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy będą uzupełniane 

braki na drogach gminnych, bo są takie dziury, że nie da się już tego omijać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na jakiekolwiek 

żwirowanie w tym roku nie ma co liczyć. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że nie chodzi  

mu o żwirowanie, a o uzupełnienie braków. Dodał, że Pan Wójt mówił kiedyś, że jest ciągnik, 

przyczepka są ludzie np. Pan Czerwiński i Pan Grabek więc można to zrobić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, co z rajdem polskim,  

bo zwracają się organizatorzy o ponowną zgodę. Dodał, że jego zdaniem, jeżeli kwota  

za km nie będzie wynosiła 10 tys. zł, to on na ten rajd się nie zgodzi, gdyż za mniejsze 

pieniądze nie uda się przywrócić dróg, do stanu sprzed rajdu. 

Wójt Gminy powiedział, że potrzebne są pieniądze na projekt azbestowy w kwocie 180 tys. 

zł, a ich w naszym budżecie nie ma. Powiedział, że należy również przekształcić drogi 

lokalne w drogi gminne, gdyż uważa, że przez to, gmina ma mniejsze subwencje  

o ok. 400 tys. zł. 
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Do p-ktu 13 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

  

 Więcej wniosków nie zgłoszono 

 

 

 

Do p-ktu 14 
 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  12
40

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący posiedzenia 

 

 

/-/ Walenty Wałejko 

 

 

 

 

 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

           /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

 

  /-/ Teresa Kuźma 

 

 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

 

    /-/ Andrzej Łanczkowski 

 


